
 

 

 

Výročná konferencia konaná dňa: 12.06.2024 

Miesto konania: Univerzálny dom tanca, Pekná cesta 2/A, 831 54 Bratislava 

Začiatok výročnej konferencie: 13:27 

Koniec výročnej konferencie: 14:55 

 

 

Program výročnej konferencie /VK/ 

1. Otvorenie zasadnutia a privítanie hostí 

2. Voľba predsedu VK a predsedníctva VK 

3. Voľba predsedov a členov mandátovej komisie, návrhovej komisie 

4. Voľba skrutátorov, zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

5. Správa mandátovej komisie 

6. Schválenie programu rokovania 

7. Výročná správa sekcie tanečného športu 2023 

8. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2024 a plánu činnosti sekcie tanečného športu na 

rok 2024 

9. Zmeny materiálov prislúchajúcich do výlučnej kompetencie VK (Finančný poriadok) 

10. Rôzne 

11. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

+ 
ZÁPISNICA 
z výročnej konferencie sekcie Tanečné športu SZTŠ 

 

 

  



 

 

Body programu 

 

1. Otvorenie zasadnutia a privítanie hostí 

Predseda výboru sekcie TŠ Slovenského zväzu tanečných športov (ďalej „SZTŠ“) a 

prezident SZTŠ Peter Ivanič privítal prítomných delegátov na Výročnej konferencii sekcie 

tanečného športu (ďalej ako VK). 

 

2. Voľba predsedu VK a predsedníctva VK 

Návrh predsedu VK: Peter Ivanič 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

 

Návrh predsedníctva VK: Peter Ivanič 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

 

3. Voľba predsedov a členov mandátovej komisie, návrhovej komisie 

Návrh Mandátová komisia: 

Predseda: Miroslav Víťazka  

Členka:  Stella Víťazková  

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

 

Návrhová komisia:  

Predseda: Majte Chren 

Členovia : neboli navrhnutí 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

 

4. Voľba skrutátora , zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Skrutátor: Marián Chladný 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

Zapisovateľka: Miroslava Porubänová 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

Overovatelia zápisnice: Martin Šrámka, Stella Víťazková 

Výsledok hlasovania:  za: 2539 proti: 0 zdržal: 0 

 

 



 

 

5. Správa mandátovej komisie 

Celkový počet možných hlasov sekcie TŠ: 4277 

Nadpolovičná väčšina možných hlasov: 2138 

Počet prítomných hlasov: 2419  

Nadpolovičná väčšina prítomných hlasov: 1210 

2/3 väčšina prítomných hlasov: 1613 

Uznesenie č.1: 

12.06.2024 o došlo k zrátaniu hlasov skrutátorom pre overenie počtu prítomných hlasov. 

Výročná konferencia sekcie TŠ SZTŠ je  uznášania schopná. 

 

6. Schválenie programu rokovania 

Program rokovania sekcie Tanečný šport (ďalej „TŠ“) bol predstavení prítomným členom. 

Nikto z prítomných nemal pripomineky.  

Výsledok hlasovania:  za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

Program VK sekcie TŠ SZTŠ bol schválený. 

 

7. Výročná správa sekcie tanečného športu 2023 

https://szts.sk/wp-content/uploads/2024/05/2023_SZTS_vyrocna-sprava-01.pdf 

Peter Ivanič poinformoval o činnosti a aktivitách za rok 2023, predstavil očakávané aktivity 

zväzu a sekcie TŠ. 

 

Uznesenie 1: VK TŠ berie na vedomie VS sekcie TŠ za rok 2023 bez pripomienok.  

 

Výsledok hlasovania:  za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

 

8. Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2024 a plánu činnosti sekcie tanečného športu 

na rok 2024 

 

Rozpočet na rok 2024 

https://szts.sk/organy/valne-zhromazdenie/ 

Predseda sekcie detailne oboznámil delegátov o jednotlivých položkách návrhu sekčného 

rozpočtu na rok 2024, v kontexte celozväzového rozpočtu. 

 

Plán činnosti sekcie tanečného športu na rok 2024 

https://szts.sk/wp-content/uploads/2024/05/2024_Plan-cinnosti.pdf 

https://szts.sk/wp-content/uploads/2024/05/2023_SZTS_vyrocna-sprava-01.pdf
https://szts.sk/organy/valne-zhromazdenie/
https://szts.sk/wp-content/uploads/2024/05/2024_Plan-cinnosti.pdf


 

 

Uznesenie 2: VK TŠ berie na vedomie rozpočet sekcie na rok 2024 a plán činnosti za rok 2024 

bez pripomienok. 

Výsledok hlasovania:   za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

Návrh bol prijatý.  

 

9. Zmeny materiálov prislúchajúcich do výlučnej kompetencie VK (Finančný 

poriadok) 

Peter Ivanič predstavil zmeny vo finančnom poriadku, ktoré sa dotknú členskej základne.  

 

Skrátenie evidencie 

• Zo 14 dní na 7 dní 

• Zavádzajú sa nové variabilné symboly  

• Zavádzajú sa variabilné symboly na jednotlivé akcie 

 

Členské a licenčné príspevky 

Členské príspevky sa prezídium rozhodlo zvýšiť po dlhšom čase na základe inflácie, správy 

Evidenčného softvéru (nové náklady). 

• z 10 eur na 12 eur pre fyzické osoby 

• z 35 eur na 50 eur pre riadnych členov (kluby) 

 

Poplatok za podnet 

Zvýšenie poplatkov za podnet prišlo na základe spätnej väzby od kontrolóra SZTŠ a DIROK 

na 100 eur. Následne kontrolór SZTŠ osobne na mieste podal podnet na zvýšenie poplatku za 

podnet zo 100 eur na 200 eur. 

Výsledok hlasovania:   za: 1891 proti: 0 zdržal: 528 

Návrh bol prijatý a zaradený do rokovania na valné zhromaždenie.  

 

Odmena inšpektor 

Marián Chladný podal návrh na doplnenie honoráru za činnosť inšpektora. Peter Ivanič 

navrhol, aby sa rozšírila textácia pri honoráre rozhodcu sekcie TŠ o inšpektora, nakoľko je 

zaužívaná výška honoráru rovnaká - 15 eur. 

Výsledok hlasovania:  za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

Návrh bol prijatý a zaradený do rokovania na valné zhromaždenie.  

 



 

 

Odmena za trénerskú činnosť  

Matej Chren priamo na VZ podal návrh na zvýšenie odmeny za trénerskú činnosť na 

reprezentačných sústredeniach  

Individuálna lekcia  z 30 eur na 35 eur/ 45 min. 

Spoločný tréning  z 30 eur na 45 eur/ 45 min. 

Výsledok hlasovania:   za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

Návrh bol prijatý a zaradený do rokovania na valné zhromaždenie.  

 

Odmena za trénerskú činnosť  

Individuálna lekcia  35 eur/ 45 min. 

Spoločný tréning  45 eur/ 45 min. 

Výsledok hlasovania:   za: 2419 proti: 0 zdržal: 0 

Návrh bol prijatý a zaradený do rokovania na valné zhromaždenie.  

 

10. Rôzne 

Honorár pre členov komisií DIROK, ODKR 

Kontrolór Miroslav Balún otvoril tému odmeňovania zväzových funkcionárov za 

vykonanú činnosť, ktorá je mnohokrát dobrovoľná bez nárokov na honorár. Podotkol, že ak 

chceme ako zväz napredovať, je potreba štruktúru posilniť a investovať do odmeňovania 

členov. Mnohí robia svoju činnosť bez nárokov na honorár.  

Peter Ivanič súhlasil, však podotkol, že v prípade, ak by sa rozhodlo odmeňovať 

členov komisií, je potreba zvážiť aj honorár pre členov prezídia a iné pozície súvisiace 

s chodom zväzu. Pre túto tému, je potreba pripraviť podrobnejší plán a nadstaviť fungovanie 

zväzovej filozofie týkajúcej sa odmeňovania.  

 

Získanie extra financií pre zväz 

Pán Milan Špánik ml. podal návrh na sponzorské zmluvy a požiadal Petra 

Ivaniča o spätnú väzbu, akým spôsobom sa snaží zväz získať extra financie.  

Peter Ivanič dodal, že nie je ľahké zohnať sponzora, ktorý by zväzu poskytol väčšiu 

finančnú podporu. Aj napriek popularite tanečných športov, sme malý zväz a firmy, organizácie 

prioritne podporia väčšie projekty alebo športy s dlhšou tradíciou. Ak si majú rodičia vybrať, 

prioritne podporia namiesto zväzu klub a teda priamo dieťa. Aktuálne zväz nedisponuje 

financiami, ktorými by zamestnal osobu, ktorá by sa vyslovene zamerala marketingom, PR 

a takéto spolupráce vyhľadávala. 



 

 

Peter Ivanič vysvetlil, aký smerom sa môžeme/vieme uberať aktuálne a získať finančnú 

alebo inú podporu, ktorá by zväzu pomohla zviditeľniť sa, nájsť sponzorov. Aktuálne je 

rozpracovaných niekoľko ciest: 

- E-shop 

- Zmluva s firmou, ktorá distribuuje livestream a reklamu 

 

Nominácia rozhodcov na majstrovské súťaže 

Martin Šrámka otvoril diskusiu k téme nominácií zahraničných rozhodcov na 

slovenských majstrovských súťažiach. Dôvodom bola nespokojnosť členskej základne, 

vedúcich klubov, ktorí opakovane vyjadrovali nespokojnosť s odbornosťou a hodnoteniami na 

majstrovských súťažiach. Nakoľko panel rozhodcov, nie je vždy zložený z rozhodcov, ktorých 

výbor sekcie navrhne, stane sa, že niektorí odmietnu, nahrádzajú sa inými  aj na poslednú chvíľu 

a kvalita nie je vyhovujúca podľa slov Martina Šrámku a hosťa Simony Brecíkovej.  

Stella Víťazková sa vyjadrila, že cieľom pozývania zahraničných rozhodcov na 

majstrovské súťaže bolo pôvodne zabezpečenie neutrality, spravodlivosti, rôznorodosti. 

Aktuálne sa pozýva 5 zahraničných rozhodcov.  

Karol Blesák dodal do diskusie, že v roku 2020 zahraniční rozhodcovia hodnotili 

do finále pár, ktorý slovenská časť rozhodcovského panelu do finále neposunula. Vyzdvihol 

neutrálnosť zahraničných rozhodcov, nakoľko nepoznajú páry a nemajú k nim žiadny priamy 

vzťah. 

Pavel Imre súhlasil s vyjadrením pána Karola Blesáka. Dodal, že práve túto 

situáciu vieme na základe hodnotenia, ktoré je jasné vyhodnotiť ako Karol Blesák opísal. 

Taktiež dodal, že iná súťaž by mohla dopadnúť úplne inak a nemusí to byť pravidlo.  

Pán Miroslav Balún poznamenal, že finančné prostriedky, ktoré zväz vynakladá 

na preplácanie nákladov zahraničných rozhodcov podľa jeho názoru neprinášajú želaný efekt. 

Následne prebehla širšia diskusia,  pán Peter Ivanič  navrhol do budúcna kompromisné riešenie. 

Ak by boli úseky aktívnejšie v návrhoch zahraničných rozhodcov na majstrovské súťaže, celý 

proces by sa vedel posunúť tak, aby mal výbor čas návrhy rozhodcov spracovať, schváliť, 

osloviť a v prípade neúčasti adekvátne nahradiť. Čím skôr je pripravený finálny panel, tým skôr 

je možné pozývať zahraničných rozhodcov, ktorí majú svoje termíny už mesiace vopred 

obsadené.  Konkurz sa vyhodnocuje k 30.09. štandardne, vypísaný do 30.6. V prípade, že by sa 

hneď konkurz vyhodnotil a bol by už schválený zoznam zahraničných rozhodcov, čas na 

pozvánky by bol dlhší a pravdepodobnosť konečnej spokojnosti by bola väčšia.  

 



 

 

 

 

Odporúčanie pre Výbor sekcie TŠ na základe diskusie: 

Navrhovať viac náhradníkov zo zahraničných rozhodcov, pozývať len tých 

rozhodcov, ktorí boli schválení na zasadnutí výboru. Po vyčerpaní zahraničných rozhodcov  

vrátane náhradníkov sa zahraničný rozhodca nahradí vylosovaným slovenským rozhodcom.  

Súťažný úsek by mal vylosovať 8 TOP rozhodcov a 2 náhradníkov. Budú sa zverejňovať aj 

náhradníci, avšak ich nasadenie na príslušné MSR  bude až v propozíciách. Nenasadený 

náhradník sa pri najbližšom losovaní vracia do osudia. 

 

11. Záver 

Predsedajúci sa  poďakoval delegátom za účasť a ústretovosť a uzavrel zasadnutie Výročnej 

konferencie sekcie TŠ SZTŠ. 

 

 

V Bratislave dňa  12.06.2024 

 

Predsedajúci:  Peter Ivanič    v.r. 

Zapísala:   Miroslava Porubänová   v.r. 

 

Overil:   Martin Šrámka   v.r 

  Stella Víťazková   v.r. 

 

 

 


